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Status: advies aan de portefeuillehouder 
 

 

Van de gemeente Haren is een besluit van de raad binnengekomen dat om ons oordeel vraagt. Het 

betreft een besluit over nieuwbouw brandweerkazerne en renovatie gemeentewerf. 
 

 

Besluit van de raad van Haren 

 

In zijn vergadering van 30 januari 2017 heeft de raad van Haren besloten: 

1. Een investeringskrediet van € 1.310.000, -  beschikbaar te stellen voor de ontwikkeling van 

de gemeentewerf  te Haren en de hieruit vanaf 2018 voortvloeiende kapitaallasten aflo -pend 

vanaf 2018 te dekken uit de hiervoor in de begroting 2017 opgenomen stelpost van € 

70.000,- per jaar.  

2. Bovenop het investeringskrediet, ten laste van de begroting 2017 een aanvullend  project-

budget van € 280.000 beschikbaar ten behoeve van het verrichten van (geplande) 

onderhoudswerkzaamheden en dit te dekken uit een onttrekking aan de Voorziening 

Onderhoud Gebouwen.  

3. Een bedrag van € 229.000, -  beschikbaar te stellen ten behoeve van d e éénmalige ont-

vlechtingskosten ten laste van de begroting 2017 en dit te dekken uit de boekwinst van  

€ 229.000 op de verkoop van de kavel (incl. opstallen) aan Veiligheidsregio Groningen.  

4. De opgelegde geheimhouding te bekrachtigen op grond van artikel 2 5, derde lid 

Gemeentewet;   

 

Reactie van Ten Boer 

Tegen het besluit van de raad van Haren inzake nieuwbouw brandweerkazerne en renovatie 

gemeentewerf wordt bezwaar aangetekend, om de volgende redenen: 

 

1. Er is, uitgaande van een gemeentelijke herindeling inclusief Haren, verdere uitwerking nodig 

van het dienstverleningsconcept van de nieuwe gemeente, zoals opgenomen in de 

bestuursovereenkomst in het hoofdstuk ‘gemeentelijke dienstverlening en fysieke en digitale 

nabijheid’, teneinde te komen tot een weloverwogen besluit over de locatie van een wijkpost 

en het dienstverleningsniveau van een wijkpost in de regio Haren. Derhalve is het op dit 

moment nog te vroeg voor besluitvorming hierover. 

Gekoppeld hieraan vraagt het college van de gemeente Ten Boer vraagt zich af of een uitgave 

van 1,3 mln voor een kazerne/wijkpost op dit moment wel gerechtvaardigd is. Als er geen 

goed onderbouwd voorstel ligt voor een nieuwe kazerne en renovatie wijkpost die past binnen 

de nieuwe structuur  c.q. het gewenste diensverleningsconcept van de nieuwe gemeente, kan 

daar op dit moment nog geen budget aan gekoppeld worden.  

 

2. Voorts vraagt het college van Ten Boer zich af of de locatie van deze nieuwe kazerne past 

binnen het spreidingsgebied van kazernes in de optiek van de Veiligheidsregio, uitgaande van 

de komende herindelingen in de provincie. Kortom: is dit op lange termijn de beste optie? 

 

Bovenstaande houdt in dat niet ingestemd kan worden met het beschikbaar stellen van de in 

het voorstel opgenomen bedragen.  

 

3. De onderbouwing voor de locatiekeuze vindt het college van Ten Boer onvoldoende. Dat 

hierover reeds in 2015 een besluit genomen is, doet niet af aan de noodzaak van een 



zorgvuldige onderbouwing hiervan. Het voorstel wordt nu aan het college van Ten Boer 

voorgelegd en zoals het er nu ligt vindt het college dit onvoldoende onderbouwd. 

 

 


